

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, DECEMBER 3, 1992

(40)

[Text]

The Standing Committee on National Defence and Veterans Affairs met at 11:06 o'clock a.m. this day, in Room 362 East Block, the Vice-Chairman, Marc Ferland, presiding.

Members of the Committee present: John Brewin, Stan Darling, Marc Ferland, Bob Hicks and Bill Rompkey.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Wolfgang Koerner, Michel Rossignol and Jim Lee, Research Officers. *From the Parliamentary Centre for Foreign Affairs and Foreign Trade:* Nicholas Swales, Consultant.

Witnesses: From the Auditor General's Office: Larry Meyers, Deputy Auditor General; Tom Hopwood, Audit Principal and Dr. Peter C. Kasurak, Director.

Pursuant to Standing Order 108(2), the Committee resumed consideration of the Chapters 3, 8, 16, 17, 18 and 24 of the 1992 Auditor General's Annual Report.

Dr. Peter C. Kasurak made an opening statement and, with the other witnesses, answered questions.

At 12:30 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Roger Préfontaine

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 3 DÉCEMBRE 1992

(40)

[Traduction]

Le Comité permanent de la défense nationale et des affaires des anciens combattants se réunit à 11 h 06, dans la salle 362 de l'édifice de l'Est, sous la présidence de Marc Ferland (*vice-président*).

Membres du Comité présents: John Brewin, Stan Darling, Marc Ferland, Bob Hicks et Bill Rompkey.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Wolfgang Koerner, Michel Rossignol et Jim Lee, attachés de recherche. *Du Centre parlementaire pour les affaires étrangères et le commerce extérieur:* Nicholas Swales, consultant.

Témoins: Du Bureau du Vérificateur général: Larry Meyers, sous-vérificateur général; Tom Hopwood, directeur principal; Peter C. Kasurak, directeur.

Conformément au paragraphe 108(2) du Règlement, le Comité entreprend l'étude des chapitres 3, 8, 16, 17, 18 et 24 du rapport du Vérificateur général pour 1992.

Peter C. Kasurak fait un exposé puis, avec les autres témoins, répond aux questions.

À 12 h 30, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Roger Préfontaine